

Sammanträdesprotokoll 2014-08-11

Ledamöter

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för
Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) –
Stockholmsavdelningen

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i
Stockholms stad (HSO):
Teresa Melin, Astma & Allergiföreningen i Stockholms
stad med omnejd.

Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP)

Lämnat återbud

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade
barn och ungdomar (RBU)

Carl Dahlberg, FUB i Stockholm – För barn, unga och
vuxna med utvecklingsstörning

I tjänsten närvarande

Mikael Josephson, sekreterare

.....
Mikael Josephson
mötets sekreterare

Protokollet justerat

Datum

Datum.....

.....
Louise Lindström
ordförande

.....
Teresa Melin
justerare

1. Val av mötesordförande

Louise Lindström valdes till mötets ordförande.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Val av protokolljusterare

Teresa Melin utsågs att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Lades till handlingarna.

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 augusti

Rådets sekreterare föredrog ärendelistan. Rådet fokuserade på följande:

- Ärende 4. Revidering av vision 2030. Rådet anser att de fick information om remissen så sent att de inte har möjlighet att bidra med sin kunskap i remissvaret. **Se särskild skrivelse**, bilaga.
- Ärende 15. Rådet påpekar att verksamhetsuppföljningen av Väderkvarnens vård och omsorgsboende nämner förbättringsområden men att åtgärds och tidsplan saknas för dessa.

6. Inför presidiets deltagande vid nästa sammanträde

Följande frågor har rådet till nämndens ordförande och vice ordförande när de deltar i rådets nästa sammanträde, den 15 september.

- Hur ska funktionshinderrådet kunna bidra med kunskaper och erfarenheter till stadsdelsnämnden och förvaltningen?
- Är protokollet bästa sättet att nå nämndens ledamöter eller finns det andra vägar?
- När nämnden har funktionshinder som tema vill rådet gärna få möjlighet att bidra. Hur ser presidiet på tanken att ha rådets roll som ett tema?

7. Delaktighetsaktiviteterna

Avdelningschef Britt Mattsson föredrog de aktiviteter som rör parkmiljö.

8. Bevakningslistan

B31, B33, B35 och B36 behandlades. B31, B33 och B36 kan avföras från listan.

9. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens kommunikationsstrateg

Rådet tycker att rådets nya folder blev bra, och tackar för hjälpen. Foldern ska finnas tillgänglig i vid receptionen på Tulegatan 13.

10. Övriga frågor

-

11. Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa sammanträde är den 15 september.